
 

 

 
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Παρασκευή, 5 Ιανουαρίου 2024 
 
 
Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Σκυλακάκη 
Θεόδωρο  
 
Θέμα: «Οι ανησυχίες των κατοίκων του Μύτικα για την 
επικινδυνότητα της όδευσης καλωδίων υπέρ-υψηλής τάσης εντός 
της κοινότητας Μύτικα Ευβοίας παραμένουν αναπάντητες και δεν 
λαμβάνονται υπόψιν» 

 
 

Καταθέτω ως αναφορά τα ασφαλιστικά μέτρα της Επιτροπής Κατοίκων  
Μύτικα Ευβοίας, Δημοτικής Ενότητας Ληλαντίων, που κατατέθηκαν την 
Παρασκευή 5 Ιανουαρίου, σχετικά με την παύση διεξαγωγής του έργου της 
υπόγειας όδευσης καλωδίου υπέρ -υψηλής τάσης διαμέσου της κεντρικής 
οδού Μύτικα. 
Σε συνέχεια της αναφοράς μου της 27ης Νοεμβρίου 2023, με αριθμό 
πρωτοκόλλου 723, που παραμένει αναπάντητη, σας ενημερώνω ότι οι 
ανησυχίες των κατοίκων της περιοχής ακόμα δεν έχουν ληφθεί υπόψιν και 
αντιθέτως έχει γίνει έναρξη του έργου της υπόγειας όδευσης, γεγονός που 
προκαλεί περαιτέρω συναισθήματα άγχους και φόβου στους κατοίκους για τις 
επιπτώσεις στην υγεία τους. 
 

Επισυνάπτονται τα ασφαλιστικά μέτρα που κατέθεσε η Επιτροπή 
Κατοίκων Μύτικα Ευβοίας 
 

                                                                 Η καταθέτουσα βουλευτής  

Καζάνη Αικατερίνη 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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